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Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D. 25. april 2023 
Med spisning. 
 

Afholdes hos  Tidspunkt 

Hos Ann B. 
Markeslev Huse 27 
4300 Holbæk 

18.30-21.00 

1.  Godkendelse af referat fra 13. marts 
(Vedhæftet) 

Nyt pkt 6: Frivilligt arbejdede øvrige punkter rykker. 
ellers Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt 

3. Siden sidst 
a. Arbejdsdag 
b. Forårstölt  
c. Plantning volden 
d. Svar på ansøgninger 
e. Fællesridetur Rørvig 
f. Kvadrilletræning 
g. Koneridetur 
h. Det grønne toilet 
i. Status Techsoup 

 

 
a. Vi skal være mere skarpe på 

opgavebeskrivelserne. Ellers nåede vi en god 
del.  

b. Det gik godt. Bortset fra stømafbrydelser. 
Det overvejes at lægge stævnet i ridehus 
fremadrettet. – tages op på næste møde 

c. Planterne blev ikke vandet. Vi følger 
udviklingen.  Og genansøger evt. til efteråret. 
Vi lave endnu en plantedag til efteråret, hvor 
vi gerne modtager opgravede planter. 

d. Der mangler lidt billeder til ansøgning vedr. 
bagvæg. Og stolper. Dokumentation vedr. 
lydanlæg sendes asap. Ansøgning vedr. 
Juniorlejr -  Ann kontakter Kathrine. 

e. Det gik fint, der var 5 deltagere. 
f. Kvadrilletræning er godt i gang – Der er rigtig 

mange med.der. 
Kvadrille for sjov, som nyt tiltag er rigtig fint. 

g. Der  har været 2 – én til Mosemark Skov og én 
til Grusgraven ved Svogerslev – i Mosemark 
deltog 1 ryttere i Svogerslev deltog 6 ryttere. 
Det har været fine ture. 

h. Vi afventer –  
i. Ann B - arbejder videre 

4. Fra kassereren 
Status på økonomi og udarbejdelse af 
årshjul – (med afsæt i tidligere årshjul) 
 

Vi spørger vores revisor, om placering af hensættelser. 
Jette M. 
Der arbejdes fortsat på årshjul. 

5. Kristi Himmelfartstævne 
Stævnet er fyldt op, og der er deltagere 
på venteliste. 
Status fra stævneudvalgets arbejde 
fremlægges. 
-Status fra Cafeterieudvalget vedr. Kristi 
Himmelfartstævnet fremlægges. 
-Oprydning efter stævnet 
 

 
Der er stævneudvalgsmøde d. 27. april. 
 
Cafeterie-udvalget forbereder mad – og køber ind. 
Og – forbereder råvarer 
Stævneudvalget laver vagtplan. 
Oprydning efter stævnet skal beskrives. – 
Stævneudvalget organiserer. 
 

6. Frivilligt arbejde  
i forbindelse med aktiviterer i forhold 

Udsættes 
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til oprydning og afslytning af 
arrangementer. 

7. Status Juniorlejr. 
Kort orientering. 
 

Vi forventer at afvikle juniorlejr.  
Tilmeldingen er fortsat åben. 
Der er taget kontakt til vores naboklubber. 

8. Banen. 
Status på el, vand og lyd 
Planer for banen i øvrigt. 
Der er forslag fra medlemmer om at 
gøre noget ved opvarmningsbanen. 
Kort drøftelse. 
 
 

 
Strømforsyning afdækkes ved elektriker og udbedres – 
op til stævnet.  
Evt. tændes for varmen, som det første når vi 
kommer, så der kan slukkes, når vi tænder for ovne, 
komfur m.m.. 
Vandforsyning skal udbedres, Bestyrelsen bakker op. 
Baneudvalget udfører. 
Lyden – er i orden. – Lene laver et skilt med tekst, om, 
at man ikke må stille på anlægget. 
 
 

9. Dyrskuetræning v. Jette Gram er 
planlagt til d. 23. maj. 
Jette foreslår en ekstra dag, så det 
kommer til at køre over to dage. 
Skal vi forsøge at udbyde det i 
samarbejde med en af vores 
naboklubber? 

Vi ønsker bare én dag.  
 
Jette sender til Eddie.  
Ann sender bilag til Jette. 

10. Kommunikation i Messenger 
grupperne.  
(V. Eddie) 

Når vi skal lave konkrete og mere komplekse opgaver, 
skal det ikke vendes i tråden, så tages det i et 
Messengermøde. 
 
 
 

11. Åbent Hus d. 23/9-2023 
Ridelejr for voksne og åbnet hus er 
planlagt til at ligge samme dag. Hvad 
gør vi der? 
 

Der arbejdes videre med evt. d. 30. september. 
Ann B, Lene J, vi finder et par stykker uden for 
bestyrelsen til at hjælpe. 
 
 

10 Ny mødedato og punkter til næste 
møde. (Ikke udtømmende) 
 

Tirsadg d. 6. kl. 18.30 på banen. 
Mad – Eddie. 

11 Evt.  

 

Refernt: Ann 

Evt. Afbud -  

Til stede (Som udgangspunkt.): Eddie Madsen, Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, 

Lene Tanggård og suppleanter: Lene Kildegård Jensen,  Ann Stilhoff og Lene Jørgensen. 


